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امیری:قرارنبودبهتیمدیگریغیرازپرسپولیسبروم

پاسخ  که  کرد  اعلام  تاج  مهدی  دوشنبه  روز 
این نامه برای فیفا ارسال شده و فدراسیون پیگیر 
میزبانی از بانوان در بازی های خانگی تیم ملی در 

مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ است.
برگزاری  اعلام  برای  ایران  مهلت  تاریخ 
پایان  به   ۲۰۲۲ جهانی  جام  مقدماتی  دیدارهای 
رسید و حالا فدراسیون فوتبال ایران مجبور است 
خانواده ها  حضور  با  را  ملی  تیم  خانگی  دیدارهای 
اینفانتینو  به  رییس جمهور  قول  به  و  کند  برگزار 
ممکن  صورت  این  غیر  در  بپوشاند،  عمل  جامعه 

است هر برخوردی با فوتبال ایران صورت بگیرد.
۱۲ روز پس از دیدار دوستانه ایران و سوریه 
فیفا  رییس  اینفانتینو  جیانی  آزادی  ورزشگاه  در 
در نامه ای به فدراسیون فوتبال ایران ضمن تقدیر 
این  دیدار، درخواست کرد  آن  بانوان در  از حضور 
روند ادامه داشته باشد و ممنوعیت حضور بانوان در 

ورزشگاه های ایران به طور کامل رفع شود.
در این نامه، ضرب الاجلی برای فوتبال ایران 
بود  )روز گذشته( مشخص شده  تیر  تاریخ ۲۴  به 
و این در حالی بود که پس از این تاریخ، در همه 
ورزشگاه های  در  ملی  تیم  و  باشگاهی  بازی های 

ایران باید زنان به راحتی بتوانند به ورزشگاه بروند. 
تیم  برابر  ویلموتس  شاگردان  دیدار  در  که  اتفاقی 
ملی امید رخ نداد و این ممنوعیت ادامه پیدا کرد.

حال در حالی این ضرب الاجل برای فدراسیون 
ایران تعیین شده بود که اینفانتینو تایید کرده بود 

قول هایی که رییس جمهور ایران داده تحقق پیدا 
نکرده و خانم های ایرانی هنوز از دیدن فوتبال در 

استادیوم ها محروم هستند.
که  بود  کرده  ذکر  نامه  این  در  فیفا  رییس 
در  بانوان  جهانی  جام  از  می تواند  ایران  فوتبال 

در  خانواده ها  حضور  و  کند  الگوگیری  فرانسه 
خاطر  اینفانتینو  کند.  آزاد  را  ایرانی  ورزشگاه های 
نشان کرده بود، فیفا از چالش های فرهنگی با خبر 
است و خیلی ساده می خواهد به پیشرفتش در این 
زمینه ادامه دهد که این نه تنها به خاطر پیشرفت 
مسئولیت  را  اتفاق  این  بلکه  است  جهان  در  زنان 
اساسنامه  اساسی  اصول  جزو  و  می داند  خود 

فیفاست.
پاسخ  که  کرد  اعلام  تاج  مهدی  دوشنبه  روز 
این نامه برای فیفا ارسال شده و فدراسیون پیگیر 
میزبانی از بانوان در بازی های خانگی تیم ملی در 

مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ است.
پایان مهلت فیفا،  با  به نظر می رسد اکنون و 
است  فوتبال  مدیران  روی  پیش  بزرگی  چالش 
گذشته  در  مسئولان  قول های  علیرغم  چراکه 
در  زنان  حضور  تدارک  برای  مشخصی  قدم  عملًا 
هنوز  که  موضوعی  است؛  نشده  برداشته  ورزشگاه 
زیادی  و حساسیت های  قانونی  ممنوعیت های  هم 
دارد و اگر تدبیری برای آن اندیشه نشود می تواند 
حساس  زمان  در  ایران  فوتبال  اسفندیار«  »چشم 

برگزاری مقدماتی های جام جهانی باشد.

وحید امیری گفت: خیلی صبر کردم تا بالاخره پیشنهاد باشگاه 
پرسپولیس به دستم رسید و به محض آن که این پیشنهاد را گرفتم، 

با باشگاه مذاکره کردم.
اردوی  به  یکشنبه  روز  و  شد  اضافه  پرسپولیس  به  امیری  وحید 
سرخپوشان رفت. ماجرای جذب دوباره وحید در نوع خود جالب است. 
این بازیکن در فصل گذشته، انتخاب عجیبی داشت و به قصد لژیونر شدن، 
به باشگاه ترابزون اسپور رفت اما شخصیت و کاراکتر آرام و بی حاشیه 
این بازیکن اجازه نداد تا وارد مبارزه با سایر مهاجمان این تیم ترکیه ای 
برای رسیدن به ترکیب اصلی شود. از این رو، فصل را با نیمکت نشینی و 
گاهی سکونشینی دنبال کرد. در پایان فصل، رضایتنامه اش را گرفت و به 
ایران برگشت. در همین مدت، باشگاه های تراکتورسازی تبریز و سپاهان 
اصفهان با وکیل امیری وارد بحث و مذاکره شدند اما اتفاقی که پیش بینی 
می شد، رقم خورد و وحید سر از پرسپولیس در آورد. در اردوی ترکیه، با 

امیری تماس گرفتیم که می خوانید:
*تبریک می گوییم. دوباره به تیمی که نسبت به آن علاقه نشان 

می دادی، اضافه شدی.
ممنونم. بله خدا را شکر که بار دیگر توانستم شانس حضور در 

پرسپولیس را پیدا کنم. واقعا از ته دلم خوشحالم.
*چرا پرسپولیس را ترک کردی؟

من در شرایط خاصی قرار داشتم و می خواستم لژیونر شوم به 
همین علت تصمیم گرفتم از پرسپولیس بروم. البته در تمام این مدت 
مورد لطف و محبت هواداران قرار گرفتم. آنها شرایط مرا درک کردند 

و می دانستند هر جا باشم، دلم در پرسپولیس است.
*در این مدت به لحاظ فوتبالی و درآمدی، شرایط خوبی داشتی؟
فضای کاری من تغییر کرده بود. قرارداد خوبی داشتم و در لیگ 
ترکیه هم فوتبال بازی کردم. در این فصل حتی 3 گل هم برای تیمم 

به ثمر رساندم و یک پاس گل دادم. خیلی هم بد نبود اما حالا در 
خدمت پرسپولیس هستم و امیدوارم سال های خوبی را در کنار این 

تیم تجربه کنم.
*فکر می کنی هواداران بابت جدایی ات ناراحت باشند؟

امیدوارم که این طور نباشد چون آنها هم می دانستند که مجبور 
به جدایی هستم. دوست داشتم باز هم بمانم و به خصوص در فصل 
قبل، تیم محبوبم را همراهی کنم ولی یکسری مسائل دست به دست 
من،  مثل  بازیکنی  برای  اینها  همه  بروم.  ترکیه  لیگ  به  تا  داد  هم 

تجربه بود.
*گفته می شد از باشگاه سپاهان و تراکتور هم پیشنهاد داشتی. 

این موضوع را تائید می کنی؟
باشگاه  البته  دادند.  پیشنهاد  و  داشتند  لطف  به من  آنها هم  بله 
سپاهان مستقیما با مدیران باشگاه ترابزون نامه نگاری کردند تا مرا به 
خدمت بگیرند. حالا که همه چیز تمام شده، دوست ندارم در مورد گذشته 
حرف بزنم. فقط این را می گویم که همه به من لطف داشتند ولی می 

دانستند که دلم در پرسپولیس است و می خواهم به این تیم برگردم.
را  موضوع  این  هم  دیگر  های  باشگاه  مسئولان  با  مذاکره  *در 

می گفتی؟
همان طور که گفتم علاقه ای به صحبت در مورد این موضوع 
ندارم ولی قرار نبود به تیم دیگری غیر از پرسپولیس بروم. من خیلی 
صبر کردم تا بالاخره پیشنهاد باشگاه پرسپولیس به دستم رسید و به 
محض آن که این پیشنهاد را گرفتم، با باشگاه مذاکره کردم. در همان 
شروع مذاکرات هم، شرایط به گونه ای بود که به پرسپولیس برگردم. 
از مدیریت باشگاه پرسپولیس هم تشکر می کنم که فرصت دوباره به 
من داد تا به این باشگاه برگردم و برای هواداران بازی کنم. هدف های 
زیادی در سرم دارم و امیدوارم بتوانم بار دیگر با پرسپولیس، به مقام 

قهرمانی در لیگ برسم.
*تمرینات گابریل کالدرون را چطور ارزیابی می کنی؟

او یک مربی باتجربه و حرفه ای است که برای کسب موفقیت 
وسواس  با  را  تمرینات  که  شدم  متوجه  است.  آمده  پرسپولیس  به 
بازیکنی یک وظیفه جدا  برای هر  و  زیادی طراحی کرده  و حوصله 
تعریف می کند. ما دوران بسیار خوبی با برانکو داشتیم و دو فصل با 
این مربی به مقام قهرمانی رسیدم. بعد هم که به ترکیه رفتم اما در 
برگشت می بینم کالدرون نیز مثل برانکو به دنبال بهترین مدل آماده 

سازی است و می خواهد در پرسپولیس نتیجه بگیرد.
بزرگی  بتواند کارهای  این فصل  *فکر می کنی پرسپولیس در 

انجام بدهد؟
را  مان  انگیزه های  برای آن که  است.  ۱۰۰ درصد همین طور 
ثابت کنیم، دور هم جمع شده ایم و بار دیگر برای کسب قهرمانی می 
جنگیم. تیم بسیار خوب و قدرتمندی داریم و با کسب چند پیروزی، 
قدرت مان را نشان می دهیم. برای همه تیم ها احترام قائل هستم اما 

پرسپولیس باز هم می خواهد همه جام ها را به دست بیاورد. 

سروشرفیعیبهخاطرپیامصادقیان
کنارگذاشتهشد؟

مازاد شدن سروش رفیعی این شایعه را در 
فضای مجازی به همراه داشته که قرار است پیام 

صادقیان به پرسپولیس بپیوندد.
ای مطرح شده که  در حالی چنین شایعه 
باشگاه  و  کالدرون  کار  دستور  در  تصمیم  این 
نیست. رفیعی و مصلح مازاد شدند چون باشگاه 
احمدزاده  جذب  با  سرمربی  انتخاب  از  قبل 
با جذب  و  کرد  پر  را  لیست  مصلح  با  تمدید  و 
می  مازاد  نفر  دو  باید  زادگان  کنعانی  و  امیری 
و  افتاد  مصلح  و  رفیعی  نام  به  قرعه  که  شدند 
بازیساز دیگری جذب شود.  هافبک  نیست  قرار 
کانال  در  پرسپولیسی  خبرنگار  قدوسی  حسین 
تلگرام خود نوشته که امیری و رسن گزینه های 
کالدرون در هافبک نفوذی هستند و یک بازیکن 
و  شود  جذب  خارجی  مهاجم  تا  می شود  مازاد 

جذب صادقیان به جای رفیعی صحت ندارد.

شکوری:پتانسیلداشتن4تیمملیرا
داریم؛

دبیرکل  سرپرست  شکوری  ابراهیم   
دو  دوستانه  دیدار  پایان  در  فوتبال  فدراسیون 
تیم امید و بزرگسالان ایران در جمع خبرنگاران 
خوبی  اتفاق  گفت:  بازی  مورد  در  و  شد  حاضر 
افتاد و آن هم اینکه تیم امید و تیم بزرگسالان 
زیر نظر مربیان دو تیم، بازی خوبی انجام دادند. 
این بازی ها بسیار خوب است و باید بیشتر شود 
ملی  تیم  به  برای دعوت  انگیزه  ها  بچه  تا همه 
دارد  پتانسیل  اینقدر  ما  باشند. کشور  داشته  را 
نظرم  به  بازی  باشیم.  تیم ملی داشته  که چهار 
زمینه  این  در  مربیان  باید  ولی  بود  بازی خوبی 

نظر بدهند.
حکم  مورد  در  شکوری  از  بعدی  سوال 
فتاحی بود و اینکه گفته می شود، دبیر کل باید 
حکم محرومیت او را ابلاغ کند. شکوری توضیح 
داد: ما در فدراسیون آقای علوی را انتخاب کرده 
بازی هست من در  ایم و اگر صحبتی در مورد 
خدمت شما هستم. کیفیت بازی پایین بود. برای 
رفتن به المپیک باید بازی های خارجی داشته 
باشیم. نظر شما در این زمینه چیست؟ شکوری 
گفت: خب این برداشت شما بوده است. در این 
مورد باید مربیان نظر بدهند. احتمالا مربیان به 
ترتیب  را  بازی  این  که  اند  بوده  اهدافی  دنبال 
داده اند. در آینده ما سعی می کنیم بازی های 
بیشتری برای هر دو تیم ترتیب بدهیم. شکوری 
در مورد عدم حضور بانوان و اینکه گفته می شود 
به همین دلیل بود که بازی پشت درهای بسته 
برگزار شد، بیان کرد: این بازی دوستانه بود. نظر 
مربیان هر دو تیم را پرسیدیم. حضور هواداران 
الزامی نداشت ولی در آینده سعی می کنیم این 
ادامه  شود.او  برگزار  هواداران  حضور  با  دیدارها 
داد: در آینده سعی می کنیم این موضوع )عدم 
 AFC که  الزامی  و  استادیوم  در  بانوان  حضور 
روی آن دارد( با همکاری همه دوستان حل شود.

اسدی:صبرکردمتابهترینانتخابرا
انجامدهم

تیم  تدارکاتی  دیدار  از  پس  اسدی  رضا   
های ملی بزرگسالان و امید ایران که به تساوی 
یک بر یک انجامید، در جمع خبرنگاران عنوان 
کرد: خدا را شکر بازی خوبی بود؛ بعد از مدت ها 
که بازی رسمی نداشتیم، به زمین آمدیم؛ بنده 
ولی  نبودم  باشگاهی  تیم  اردوی  شرایط  در  هم 
تمرینات خصوصی و جداگانه را داشتم؛ شرایطم 
هم  دیدار  این  در  توانستم  اما  کردم،  حفظ  را 
اردوی  را شکر  خدا  باشم؛  داشته  شرایط خوبی 

خوبی هم برگزار کردیم.
اظهار  آینده اش  تیم  انتخاب  درباره  او 
یک  من  است  پیچیده  شرایط  مقدار  یک  کرد: 
انجام  را  انتخاب  بهترین  تا  کردم  صبر  مقدار 
افرادی که  بهترین  از  را  بهترین مشاوره  و  دهم 
بگیرم  می شناسم  که  بزرگترهایی  و  می شناسم 
را  آینده ام  بتوانم  و  انجام دهم  انتخاب خوبی  تا 
باشم.  نداشته  عجله ای  کنم  می  سعی  بسازم؛ 
ادامه داد: اکنون به  هافبک فصل گذشته سایپا 
جایی رسیدم که باید انتخاب نهایی را انجام دهم 
و سعی دارم زودتر تصمیمم را بگیرم؛ من علاقه 
خاصی به بازی در خارج از ایران دارم و طبیعتا 
شدن  لژیونر  به  علاقه مند  من  سن  در  بازیکنی 
خودم  برای  شرایطی  چنین  نتوانم  اگر  است؛ 
در  بمانم؛  ایران  در  هستم  مجبور  کنم،  ایجاد 
ایران هم پیشنهادهای خوبی دارم و فکر می کنم 
به انتخابم نزدیک شدم.اسدی درباره اینکه گفته 
یا  چشمی  مثل  بازیکنانی  آلترناتیو  او  می شود 
من  گفت:  است،  تراکتور  یا  استقلال  در  دژاگه 
و چنین  ندارم  بودن  آلترناتیو  از  اطلاعی  چنین 
چیزی هم به من نگفتند.او پیرامون عدم حضور 
ملی  تیم  امروز  دوستانه  بازی  در  تماشاگران 
عنوان کرد: خیلی دوست داشتم هواداران امروز 
در ورزشگاه باشند؛ کسانی که تیم ملی را دوست 
دارند؛ دوست دارم بازی های ما را ببینند؛ ما هم 
خیلی علاقه داریم که خودمان را به بقیه نشان 
اجازه ای  چنین  و  نبود  مهیا  شرایط  ولی  دهیم 
آقای  کرد:  ابراز  ملی  تیم  نشد.هافبک  صادر 
ویلموتس مربی بزرگی است و خیلی چیزها برای 
تمام  از  داریم  نیز سعی  ما  و  دارند  ما  به  گفتن 
دانشی که در اختیار ما می گذارند، استفاده کنیم. 
 ۸ شماره  آمدم  که  روزی  از  کرد:  اظهار  اسدی 
تیم ملی را به من دادند ولی شماره بزرگی است؛ 
تفاوتی  و  است  ارزشمند  ملی  تیم  پیراهن  اصلًا 
ندارد چه شماره ای بر تن می کنید؛ لباس خیلی 
هر  افتخار  باعث  آن  پوشیدن  و  است  مقدسی 
بازیکنی است؛ شماره ۸ هم خیلی بزرگ است. 
او تاکید کرد: اردوی خوبی داشتیم؛ تمام تلاشم 
را انجام دادم و امیدوار هستم توانسته باشم نظر 
سرمربی را جلب کنم و در بازی های لیگ برتر یا 
خارج از ایران نیز عملکرد خوبی ارائه دهم؛ مهم 
این است عملکرد خیلی خوبی مثل سال گذشته 
و حتی بهتر از آن ارائه کنم تا دوباره در تیم ملی 

باشم چون خیلی برای من ارزشمند است.
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